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Møtereferat 
 
Deltakere:       
Geir Inge Sivertsen, Einar Fagerheim, Hallfrid Kristoffersen, Anne Mette Hermundstad, 
Tom Christian Dahle Nekstad, Anne Tyldum, Wenche Drengstig, Berit Torgersen 
Skifttun, Rigmor Lilleland, Unni Høibo, Gro Harestad, Bitte Giæver 
 
Forfall:  
 
Kopimottakere:  
Erna Harbo, Kari Helene Bjo Reinås 
 
Møteleder: Geir Inge  Sivertsen  
Møtedato:  28.08.2023 
Klokkeslett: 1500-1800 
Møtenr: 05/23 
Møtested: Gløden 
Arkivref: 2023/244 -  79700/2023  

  
 
Møtereferat Brukerutvalget 28.08.2023 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
29/23 Godkjenning av referat fra møte 20.06.2023  
   
30/23 Pasientforløp hjerneslag v/overlege Tore Solbakken.  

Presentasjon vedlagt. Pga tekniske problemer fikk ikke BU 
stilt sine spørsmål til Tore Solbakken. BU kan sende inn evt. 
spørsmål til Solbakken. Spørsmålene kan sendes til Karin som 
sender videre til Tore Solbakken.  

 

   
31/23 Pasientsikkerhet – v/fagsjef Liss Søreide 

Presentasjonen er vedlagt. 
 

   
32/23 Kommunikasjonsavdelingen v/Ingrid Aukland 

Kommunikasjonsavdelingen deltar i møtet for å avklare om  
BU  vil være med å arrangere et felles møte for 
brukerorganisasjonene?  
BU ønsker å være med på å utarbeide og arrangere et slikt 
møte. Det er også ønskelig fra BU å få en omvisning på Nye 
SUS før møtet. Enighet om at en skal finne områder som er 
relevant for flest mulig og at møtet arrangeres i februar 2024.  
 

 

33/23 Diverse informasjon:  
Geir Ingen informerer om at Tom går ut av Brukerutvalget da 
han skal flytte fra Rogaland.  
Brev fra Gro Harestad ang bekymring for kapasiteten i psykisk 
helsevern.  Brevet overleveres til styret i Helse Stavanger.  

 



 
 
 

Side 2 av 3 
 

 
Helse Vest og Sølve Braut inviteres til neste BU 26. september 
ang. utfordringene i psykiatrien.  
   

   
34/23 Gjennomgang av styresakene v/Geir Inge 

Notat vedlagt.  
 

   
35/23 Tilbakemeldinger fra pasientorganisasjonene 

Berit (Kreftforeningen) 
Blir veldig godt ivaretatt i kreftforeningen.  Referat og 
innkalling fra BU møtene sendes til kreftforeningen.  
 
Rigmor (Norsk Revmatikerforbund) Informerer sin 
organisasjon om saker som har vært på agendaen i BU.    
 
Tom (Norges ME forening)  har spurt sin organisasjon om 
hvilke forventninger de har til brukerrepresentanten, har ikke 
fått noe spesifikt svar tilbake men de ønsker å bli oppdatert 
om deltagelse i prosjekter.  
 
Anne Mette (Mental Helse) har møter med andre 
brukerrepresentanter en gang i mnd.    
 
Hallfrid (Pensjonistforbundet): Ingen etterspør hva som skjer 
i BU.  
 
Unni (Norsk forbund for utviklingshemmede) har fått 
henvendelse fra pårørende om hvordan det tilrettelegges  for 
foreldre til psykisk utviklingshemmede som er innlagt med 
barn over 16.  Saken settes på agendaen til neste møte i BU.  
 
 
Einar (Norges blindeforbund)har ikke fått tydelige føringer.  
Tipser om en podkasten «Blind på sykehus»  
 
Gro (Mental Helse) Har ikke fått henvendelser fra Mental 
Helse. Tar opp saker der det er mulig.  
 
Geir Inge (Landsforeningen for ryggmargsskadde) Har ikke 
fått henvendelser fra sin organisasjon.  
 
Berit mener BU bør bli bedre kjent utad i samfunnet. Det er for 
få som kjenner til BU.  

 

   
36/23 Tilbakemeldinger fra deltagerne på 

rehabiliteringskonferansen.  
Noe var interessant, men mye internt fra Helse Fonna. 
Anbefaler ikke å reise til neste år.  
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 Info om brukersamlingen i Bergen.  
Det er enda mulighet for påmelding.  

 

 
 
Karin Irene Eide 
referent 
 


